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Spørgsmål nr. 37: 

”Vil ministeren uddybe sine udtalelser fra det åbne samråd om, at sagen omhandler så mange 
mennesker, at det er umuligt at lovgive? Ministeren bedes herunder forklare, hvorvidt det er en 
generel betragtning, at hvad der ikke kan lovgives om, må fastsættes i bekendtgørelser.” 
 

Svar: 

Som det også fremgår af mit svar på spørgsmål nr. 35, berører denne lov så mange forskellige 
områder, at det ikke er hensigtsmæssigt at fastsætte detaljerede regler i en lov. Retssikkerheds-
mæssige overvejelser fører derfor til, at reglerne derimod bør fremgå af bekendtgørelse udarbej-
det af de enkelte berørte ministerier. 
 
Det er ikke nogen generel betragtning, at hvad der ikke kan lovgives om, må fastsættes i bekendt-
gørelser, men derimod konkrete overvejelser, der har ført til beslutningen om at fastsætte de mere 
detaljerede regler i bekendtgørelsesform på dette område. 
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